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Rada Miasta i Gminy Kórnik 

Komisja Budżetu i Finansów 

SE-BRM.0012.3.5.2024 

Protokół 

 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 20 czerwca 2024 roku  w sali 

posiedzeń  ratusza  bnińskiego.  Obrady  rozpoczęto  o  godzinie   8:30,  a   zakończono          

o godzinie 12:42. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych i zaproszeni goście. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W spotkaniu uczestniczyli także: Sebastian Wlazły wiceburmistrz MiG Kórnik, Bronisław 

Dominiak wiceburmistrz MiG Kórnik, Katarzyna Szamałek skarbnik MiG Kórnik, Joanna 

Łuszczyk z-ca kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami UMiG Kórnik, 

Joanna Grzybowska kierownik Wydziału Inwestycji Gminy UMiG Kórnik, Andrzej Giczela 

prezes KSS KOTWICA, Bartłomiej Olszewski KSS KOTWICA, Wiktor Giczela KSS 

KOTWICA. 

 

1. Otwarcie posiedzenia – stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący komisji Adam Lewandowski otworzył posiedzenie Komisji Budżetu         

i Finansów. Powitał zebranych.  Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane, a zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku                  

z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący przypomniał regułę głosowania i poprosił  o zachowanie reguł dyskusji, 

kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczy 13 radnych (radna Anna Maria Andrzejewska, 

radna Magdalena Pawlaczyk, radna Iwona Kosmalska, radny Wojciech Fieduk spóźnili 

się na posiedzenie).  Komisja Budżetu i Finansów miała kworum i mogła podejmować 

prawomocne decyzje. Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał, czy radni mają 

uwagi do ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Małgorzata Skrzypczak, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (8) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037, 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok,                                 

c) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu i Gminie Kórnik 

lub jej jednostkom organizacyjnym, oraz wskazania organów i osób uprawnionych do 

udzielania takich ulg,                                                                                                         

d) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

dzierżawy gruntów sołeckich,                                                                                            

e) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

dzierżawy nieruchomości położonej w miejscowości Kórnik,                                              

f) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

sprzedaży nieruchomości położonej w Radzewie,                                                             

g) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie kolejnej 

umowy użyczenia pomieszczenia w budynku Domu Integracji Międzypokoleniowej,        

h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu.                                             

4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski.                                                                         

5. Zakończenie posiedzenia.  

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania – protokół jest załącznikiem. 

Głosowano w sprawie: 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/e0c7970b-e0e1-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/e0c7970b-e0e1-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/e0c7970b-e0e1-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/e0c7970b-e0e1-4#collapse12
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/e0c7970b-e0e1-4#collapse13
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przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Małgorzata Skrzypczak, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (8) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein 

 

Do posiedzenia dołączyli radna Anna Maria Andrzejewska, radna Iwona Kosmalska, 

radna Magdalena Pawlaczyk i radny Wojciech Fieduk. Od tej chwili w posiedzeniu 

uczestniczyło 17 radnych. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

Projekty uchwał są załącznikami do protokołu. 

3ab) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

-  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037, 

-  budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Sprawozdanie oraz zmiany szczegółowo omówiła Katarzyna Szamałek skarbnik MIG 

Kórnik. Sprawozdania są załącznikami do niniejszego protokołu.   

Do przedstawionych zmian odniósł się wiceburmistrz Sebastian Wlazły informując, że 

przesunięcia nie blokują poszczególnych inwestycji, a jedynie dają elastyczność  

zadaniom finansowym. 
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W dyskusji udział wzięła Joanna Grzybowska kierownik Wydziału Inwestycji UMiG 

Kórnik, która przestawiała prowadzone w tym czasie inwestycje przez podległy jej 

wydział.  

Radna Helena Świdurska  szczegółowo omówiła, a następnie złożyła wniosek dotyczący 

odrzucenia zmian w  uchwale budżetowej – dokument  jest załącznikiem do protokołu.  

Radny Jerzy Walczyk przedstawił zakres prac związanych z budową kanalizacji            

w miejscowości Kamionki w przeciągu ostatnich pięciu lat. Zaproponował zaproszenie 

przedstawicieli spółki AQUANET SA. Odniósł się do zmian w budżecie dotyczących 

budowy drogi przy os. Kresowym w Kamionkach, in vitro i zakupu dwóch nowych 

autobusów. Do pytania radnego dotyczącego budowy drogi odniosła się Joanna 

Grzybowska kierownik Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik, informując o uzyskaniu 

wszystkich wymaganych pozwoleń i możliwości przystąpienia do realizacji zadania. 

Natomiast wyjaśnień dotyczących zmian w budżecie do związanych z in vitro 

przedstawił wiceburmistrz Sebastian Wlazły oznajmiając, że jest to wynikiem zmiany 

ustawy  o  świadczeniach  opieki  zdrowotnej  finansowanych  ze  środków  publicznych. 

Do pytania o zakupie autobusów odniosła się Katarzyna Szamałek skarbnik MIG Kórnik 

omawiając wysokość kosztów związanych z nabyciem nowych autobusów i ich 

późniejszym użytkowaniem. 

Radny Adam Zydroń zapytał na jakim etapie są prace inwestycyjne na boisku przy       

ul. Lipowej w Bninie i przepuście przy ul. Śremskiej w Bninie. Odpowiedzi udzieliła 

Joanna Grzybowska kierownik Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik omawiając etapy           

i zakresy tych dwóch inwestycji. Poinformowała o uzyskanych wszystkich wymaganych 

pozwoleniach i możliwości  przystąpienia do ogłoszenia przetargu. 

Radny Jarosław Janowski zapytał o inwestycję  budowy progów zwalniających przy     

ul. Rekreacyjnej w miejscowości Borówiec. Odpowiedzi udzielił wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły informując, że wszystkie działania w tym kierunku zostały już podjęte. Radny 

Jarosław Janowski zapytał jeszcze o zmiany na zadaniu  os. Piaskowe. Inwestycję 

omówiła Joanna Grzybowska kierownik Wydziału Inwestycji informując o etapie 

pozyskiwania gruntów i wszystkich pozwoleń.  

Radna Magdalena Pawlaczyk zapytała o remont przyjścia dla pieszych na terenie 

zabudowanym przy ul. Prowent w Kórniku. W związku z negatywną oceną mieszkańców 
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proponowanego przejścia dla ruchu pieszego wprowadzono zmiany do projektu              

i przystąpiono do procedowania wszystkich zezwoleń, poinformowała Joanna   

Grzybowska   kierownik   Wydziału   Inwestycji   UMiG  Kórnik. 

Radny Krzysztof Bajoński zaproponował wybudowanie boiska wielofunkcyjnego            

w Bninie przy ul. Lipowej. Niestety ze względu na zaawansowany już proces 

inwestycyjny nie ma możliwości wycofania się z przedsięwzięcia - wyjaśniła Joanna 

Grzybowska kierownik Wydziału Inwestycji UMIG Kórnik. Do dyskusji dołączyli radna 

Iwona Kosmalska i radny Adam Zydroń uważając, że boisko wielofunkcyjne powstanie  

w późniejszym terminie podczas realizacji innej inwestycji. Natomiast boisko, które jest 

w trakcie budowy potrzebne jest od zaraz. 

 

Posiedzenie opuściła radna Anna Maria Andrzejewska. Od tej chwili w posiedzeniu 

uczestniczyło 16 radnych. 

   

Głos w tej sprawie zabrała radna Małgorzata Skrzypczak, która zgodziła się ze swoimi 

przedmówcami. 

Radna Marta Kowalczyk zapytała o proces skanalizowania Szczytnik i Koninka. 

Dlaczego jest taki długi. Wyjaśnień udzieliła Joanna Grzybowska informując, że jest to 

wynikiem złożonego etapu budowy kanalizacji. Jak np. koncepcja, która jest podstawą 

do wydania warunków budowy. Proces ten jest bardzo skrupulatny,  długotrwały i ciężki 

formalnie.  Projekt jest realizowany przez spółkę AQUANET SA. 

Radna Helena Świdurska zwróciła uwagę na brak toalet na zatoczkach autobusowych 

oraz zaproponowała zwiększenie budżetu na kanalizację gminy. 

Do uwag radnej odniósł się wiceburmistrz Sebastian Wlazły, który nawiązał do 

wypowiedzi Joanny Grzybowskiej kierownik Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik, że jeżeli 

chodzi o budowę kolejnych odcinków kanalizacji w gminie Kórnik wiąże się do                

z długotrwałym i żmudnym procedowaniem. Natomiast z informacji jakie posiada na 

temat komfortu pracy kierowców autobusów spółki KOMBUS, pracownicy pracują 

według harmonogramu i mają wyznaczone punkty korzystania z sanitariów.  Wniosek 

radnej przekaże do władz spółki KOMBUS. 
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Radna Danuta Paluszkiewicz zgodziła się z wypowiedzią, że kanalizacja jest ważnym 

zadaniem inwestycyjnym gminy, ale są też inne równie ważne inwestycje,  o których nie 

można zapominać. 

Radny Adam Zydroń zaproponował wykorzystanie środków finansowych z Krajowego 

Planu Odbudowy na potrzebne inwestycje.  

Radna Helena Świdurska zasugerowała zwiększenie wydatków z 5 do 10 % na budowę 

kanalizacji. 

Więcej uwag nie wniesiono i przystąpiono do głosowania nad projektami uchwały 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037 oraz  

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia wniosku radnej Heleny Świdurskiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 1, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Helena Świdurska 

PRZECIW (9) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Danuta 

Paluszkiewicz, Małgorzata Skrzypczak, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy 

Walczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Magdalena 

Pawlaczyk, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Małgorzata Skrzypczak, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 
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Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein 

 

Do posiedzenia dołączyła radna Anna Maria Andrzejewska. Od tej chwili w posiedzeniu 

komisji uczestniczyło 17 radnych. 

 

3c) Zaopiniowanie projektu uchwał w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu 

i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Miastu i Gminie Kórnik lub jej jednostkom 

organizacyjnym, oraz wskazania organów       i osób uprawnionych do udzielania takich 

ulg. 

Projekt uchwały szczegółowo omówił wiceburmistrz Sebastian Wlazły. 

Brak uwag radnych. 

Głosowano w sprawie: 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu i Gminie Kórnik 

lub jej jednostkom organizacyjnym, oraz wskazania organów i osób uprawnionych do 

udzielania takich ulg. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Maciej Brylewski, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Adam Zydroń 
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Posiedzenie opuścił radny Adam Zydroń. Od tej chwili w spotkaniu uczestniczyło         

16 radnych. 

 

3d) Zaopiniowanie projektu uchwał w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie             

od obowiązku przetargowego i zawarcie  umowy dzierżawy gruntów sołeckich. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie  umowy 

dzierżawy gruntów sołeckich. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Maciej Brylewski, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Adam Zydroń 

 

 

3e) Zaopiniowanie projektu uchwał w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie             

od obowiązku przetargowego i zawarcie  umowy dzierżawy nieruchomości położonej    

w miejscowości Kórnik. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie  umowy 

dzierżawy nieruchomości położonej w miejscowości Kórnik. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Maciej Brylewski, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Adam Zydroń 

 

3f) Zaopiniowanie projektu uchwał w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie              

od obowiązku przetargowego i zawarcie  umowy sprzedaży nieruchomości położonej     

w Radzewie. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

 Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie  umowy 

sprzedaży nieruchomości położonej w Radzewie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 
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Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Maciej Brylewski, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Adam Zydroń 

 

3g) Zaopiniowanie projektu uchwał w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie             

od obowiązku przetargowego i zawarcie  kolejnej umowy użyczenia pomieszczenia       

w budynku Domu Integracji  Międzypokoleniowej. 

Radna Magdalena Pawlaczyk zapytała jaka jest prawdopodobieństwo, że Zespół Szkół 

w Kórniku będzie musiało korzystać z sali w Domu Międzypokoleniowym. Odpowiedzi 

udzielił Sebastian Wlazły wiceburmistrz informując, że pytanie to powinno być 

skierowane do Starosty Powiatu Poznańskiego. Do dyskusji przyłączył się radny 

Jarosław Janowski informując, że  była to sytuacja awaryjna spowodowana kumulacja 

ósmoklasistów. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśnił, że jeżeli zajdzie potrzeba wypożyczenia 

pomieszczenia   dla   uczniów  z  liceum  na  kolejny  rok  szklony,  sala  będzie  gotowa. 

Po wysłuchaniu wyjaśnień, przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie  kolejnej 

umowy użyczenia pomieszczenia w budynku Domu Integracji  Międzypokoleniowej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Adam Zydroń 

 

Do posiedzenia komisji dołączył radny Adam Zydroń. Od tej chwili w posiedzeniu 

uczestniczyło 17 radnych. 

 

3h) Zaopiniowanie projektu uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Poznańskiemu. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein 

 

4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Radna Iwona Kosmalska złożyła wniosek dotyczący zwiększenia budżetu na nagrody 

w  konkursie  sołectw  podczas  tegorocznych  dożynek  gminnych  –  dokument   jest  
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załącznikiem do protokołu.  Wyjaśniła, że jest to spowodowane  zwiększeniem  wartości 

nagród dla sołectw. Wniosek złożony przez radną uzyskał pozytywną opinię Sebastiana 

Wlazłego wiceburmistrza MIG Kórnik. 

Radny Jarosław Janowski zapytał czy faktycznie problem leży tylko po stronie 

finansowej, czy za małej promocji organizowanej  imprezy dożynkowej. Odpowiedzi 

udzieliła radna Iwona Kosmalska wyjaśniając, że wyższe nagrody finansowe przyciągną 

większą liczbę uczestników. 

Radna Marta Kowalczyk poparła wniosek radnej Iwony Kosmalskiej. 

Radna Danuta Paluszkiewicz zgodziła się z  wnioskiem radnej Iwony Kosmalskiej, ale 

tylko w kwestii nagród dla trzech pierwszych miejsc. Uważa, że nie ma konieczności 

nagradzania wszystkich uczestników biorących udział w zawodach.  

 

Spotkanie opuścił radny Andrzej Surdyk. Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczyło 16 

radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

zwiększenia budżetu na nagrody konkursu sołectw Dożynki Gminne 2024 - wniosek 

radnej Iwony Kosmalskiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Maciej Brylewski, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk 
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Posiedzenie opuściła radna Danuta Paluszkiewicz. Od tej chwili w posiedzeniu 

uczestniczyło 15 radnych. 

 

Radny Krzysztof Bajoński zaproponował wpisywanie uzasadnienia przy zmianie 

budżetu, co spowoduje większą przejrzystość dla zainteresowanych. Do propozycji 

odniósł się Sebastian Wlazły informując, że jest to niemożliwe ze względu na krótki czas                     

i zmienność decyzji uwarunkowaną zmianami inwestycyjnymi. Zaznaczył, że zmiany 

dotyczą przesunięć pomiędzy zadaniami, a nie ich usuwania z planu budżetowego.     

Do dyskusji dołączyłą Joanna Grzybowska kierownik Wydziału Inwestycji, która 

zaprosiła wszystkich radnych do kontaktu z pracownikami swojego wydziału. Dzięki 

temu każdy zainteresowany może sprawdzić na jakim etapie realizacji znajduje się dana 

inwestycja. 

Radny Michał Buchwald  poparł propozycję wprowadzenia krótkiego opisu zmiany planu 

budżetowego. 

Radny Jerzy Walczyk zwrócił uwagę, że obecna sytuacja jest wynikiem osób, które 

pierwszy raz zasiadają w Radzie Miasta i Gminy Kórnik. Uważa, że lepiej jest spotkać 

się z kierownikami danego wydziału i dowiedzieć się o zmianach w danej inwestycji,    

niż obciążać pracowników dodatkowymi pracami. 

Przewodniczący Adam Lewandowski przedstawił gości uczestniczących w posiedzeniu 

komisji i poprosił Andrzeja Giczelę prezesa zarządu Kórnickiego Stowarzyszenia 

Sportowego KOTWICA o przedstawienie prezentacji z działalności klubu w związku ze 

złożonym przez klub wnioskiem o dofinansowanie – prezentacja i wniosek są 

załącznikami do protokołu. 

Radny Adam Zydroń odniósł się do wniosku o dofinansowanie klubu i zadał pytanie, czy 

wnioskowana kwota dotyczy całego stowarzyszenia, czy tylko grupy seniorskiej, która 

otrzymała awans do III ligii. Na pytanie odpowiedział Andrzej Giczela prezes KSS 

Kotwica informując, że środki te są potrzebne na zwiększenie zatrudnienia w klubie        

i pozostałe koszty funkcjonowania klubu. 

Radna Małgorzata Skrzypczak zapytała o czy kwota wskazana we wniosku jest kwotą 

rzeczywistą, jaką potrzebuje klub do końca roku. Andrzej Giczela prezes klubu 
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piłkarskiego odpowiedział, że kwota, o która wnioskuje jest dlatego tak wysoka, 

ponieważ klub chce mieć bufor finansowy, żeby móc dalej prowadzić rozmowy               

z potencjalnymi sponsorami. Jeśli klub podpisze umowy o sponsoring, wnioskowana 

kwota ulegnie zmniejszeniu.  

Radna Anna Maria Andrzejewska pogratulowała zespołowi piłkarskiemu osiągniętego 

sukcesu i poprosiła o szczegółowe przedstawienie wszystkich kosztów związanych                      

z działalnością klubu. Andrzej Giczela szczegółowo omówił koszty podając kwoty         

na poszczególne zadania w jednej rundzie. Koszty są też uzależnione od liczby spotkań 

wyjazdowych zespołu.  

Głos w tej sprawie zabrał Bronisław Dominiak wiceburmistrz MiG Kórnik, zwrócił uwagę, 

ze największą zasługą klubu jest zainteresowanie sportem  młodzieży i dzieci.               

Z opinią swojego przedmówcy zgodził się prezes KOTWICY, który sam zauważył wzrost 

zainteresowania na meczach i samego klubu.  

Radny Jarosław Janowski zwrócił uwagę, że największym problemem każdego klubu 

jest brak zaplecza finansowego i często bez pomocy miasta stowarzyszenia takie nie 

mają możliwości bytu.  Uważa, że sport jest najlepszą rzeczą dla młodzieży i dzieci. 

Zabiera im czas, który mogłyby zmarnotrawić na robienie czegoś niefajnego. 

Przypomniał, klub piłkarski KSS KOTWICA jest klubem z tradycją. Uważa, że trzeba 

pomóc finansowo nie tylko temu klubowi, ale trzeba też w przyszłym roku pochylić się 

nad innymi dyscyplinami sportowymi stowarzyszeń i klubów działających na terenie 

naszej gminy. Z wypowiedzią zgodził się Andrzej Giczela prezes KSS KOTWICA.  

Radny Michał Buchwald odniósł się do kwestii sponsoringu. Zwrócił uwagę na 

ograniczenia finansowe przedsiębiorców tym bardziej, że na terenie gminy Kórnik 

istnieje wiele klubów reprezentujących różne dyscypliny sportowe. Andrzej Giczela 

prezes KSS Kotwica  wyjaśnił, że członkowie klubu szukają też sponsorów poza 

granicami gminy. 

Radny Wojciech Fieduk uważa, że kwota pół miliona złotych na pół roku jest potężną 

kwotą. Przedstawił  jak wspierane finansowo są inne kluby sportowe z sąsiednich gmin. 

Zaproponował poszukać przede wszystkim sponsorów, którzy wykazali by chęć 

współpracy z klubem piłkarskim KSS KOTWICA. Zapytał jakie są koszty finansowania 

zawodników spoza gminy. Odpowiedzi udzielił Andrzej Giczela prezes KSS KOTWICA 
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przedstawiając koszty związane z wysokością wynagrodzenia dla piłkarzy nie 

zamieszkujących na terenie gminy Kórnik. 

Radny Adam Zydroń zapytał o kwotę dofinansowania przez gminę w ostatnim roku. 

Andrzej Giczela prezes klubu piłkarskiego odpowiedział, że była to kwota 280.000,00 

złotych. Środki pieniężne zostały przeznaczone na opłaty związane z obsługą 

sędziowską podczas meczów oraz na opłacenie kosztów transportu zawodników grupy 

seniorskiej.  

Radny Krzysztof Bajoński zapytał czy podane kwoty są kwotami szacunkowymi. 

Poprosił o udzielenie informacji czy drużyna piłkarska bez dofinansowania nie ma 

możliwości zagrać w trzeciej lidze. Andrzej Giczela prezes klubu piłkarskiego 

odpowiedział, że są to koszty szacunkowe, a bez wsparcia finansowego klub może 

stracić osiągnięte dotychczas wyniki. Radny Krzysztof Bajoński zaproponował, żeby      

w październiku 2024 roku sporządzić biznesplan do końca roku 2024 i lata 2025-2027   

z podziałem na konkretne zadania. Celem jest przejrzystość finansową klubu. Zapytał 

też o budżet stowarzyszenia i o jego rozliczenia. Zaproponował rozdzielenie budżetu 

seniorskiego od budżetu przeznaczonego na dzieci i młodzież.  

Radnych Piotr Szczepaniak zaapelował do radnych o pomoc finansową dla klubu 

piłkarskiego.. 

Radny Jerzy Walczyk zgodził się z propozycją dofinansowania dla klubu. 

Radny Wojciech Fieduk uważa, że jest to trudna decyzja i trzeba bardzo dobrze 

zastanowić się nad pomocą finansową dla klubu KSS KOTWICA. 

Przewodniczący Adam Lewandowski podsumował całą dyskusję radnych                        

i zaproponował przystąpienie do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia wniosku złożonego przez Klub Kotwica Kórnik z dnia 12.06.2024. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Maciej Brylewski, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk 

 

5. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski 

zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów MiG Kórnik. 

 

  

                                                                                                      Przewodniczący komisji 

                                                                                                        /-/ Adam Lewandowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Ewa Woźniak 


